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Odamızca her yıl düzenli olarak verilen emek ödülleri, bu yılda verilmeye devam edildi. 2008
yılı itibariyle mesleğimize 50 ve 55 yıl vererek Emek Ödülü'ne hak kazanan üyelerimiz belli
oldu. Buna göre;

Jeoloji Mesleğine 55 Yıl Emek Veren Üyelerimiz
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1364 A. Recai KUTLU
1372 Dr. Mehmet F. AKKUŞ
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905 Nizamettin ATAKAN
906 Orhan ENGİN
955 Ertuğrul ÖZBEK
1164 Özcan ÖZMUMCU
1311 Kemal BAHADIR
1394 Hikmet KARACAOĞLU
1402 Ülker ÖZDEMİR
1586 Erdoğan DEMİRTAŞLI
1610 Osman Turgut ÜNAL
1632 T. Sedat ACUNSAL
1638 Oğuz BEKEM
1709 H. Yiğit AYAŞLIOĞLU
1753 Özkan GÜMÜŞ
1880 Erdoğan ERGÜN
1897 Namık Kemal AKCANBAŞ
2078 Prof. Dr. Teoman Nuriddin NORMAN
2292 Dr. A. Esat KIRATLIOĞLU
2397 T. Yılmaz DAĞDELEN
2436 Dr. H. Fetullah ÖZELÇİ

451 Süleyman GEZ
514 Ahmet KEÇEC
697 Prof. Dr. Mehmet AYAN
144 Prof. Dr. Muzaffer ANDAÇ
398 Sevinç ÖZ
172 Dr. M. Ümit TÜMER

İOĞLU

İL

Jeoloji Mesleğine 50 Yıl Emek Veren Üyelerimiz

Mesleğe 50 ve 55 yılını Veren
Üyelerimiz Belli Oldu

27 Haziran 1998 Adana- Ceyhan Depreminin 10. yıl dönümünde Şubemiz ve İnşaat
Mühendisleri Odası ortaklaşa düzenlediği "Deprem Etkilerinin Azaltılmasında Yer Seçimi ve
Deprem Bilincinin Geliştirilmesinin Önemi" konulu panel 27 Haziran 2008 tarihinde Adana'da
yapıldı. Basının yoğun olarak ilgi gösterdiği panelde açılış konuşmalarını Şube Başkanları
Sadi SÜRENKÖK ve Sedat TÜRKMEN yaptılar. Ayrıca Seyhan Belediye Başkanı Azim
ÖZTÜRK ve Vali Yardımcısı İsmail Hakkı DEVELİ ve İMO Genel Merkez Yönetim Kurulu Üyesi
Abdullah BAKIR da birer konuşma yaptılar. Katılımın yüksek olduğu panelde Adana
depreminden alınan dersler ve önerilerin yanında özellikle arsa rantı konusunda hem Vali
Yardımcısı hem de Seyhan Belediye Başkanı bu konuya dikkat çekerek önlem alınması
gerektiği belirtildi.

Şube çalışma programı kapsamında 29-31 Mayıs 2008 tarihleri arasında “Jeoteknik Eğitim
Kursu” düzenlendi. Kursta: “Adana ve Çevresinin Jeolojisi ve Depremselliği”, “İş Programı
Yapılması”, “Büro Çalışmaları”, “Arazi Çalışmaları”, “Arazi Deneyleri”, “Laboratuar
Deneyleri”, “Sıvılaşma Analizi”, “Hidroloji-Mühendislik Jeolojisi İlişkisi”, “Şev Duraylılığı ve
Heyelanlar”, “Oturma”, “Taşıma Gücü”, “Planlamaya Esas Çalışmalar”, “Tasarım Amaçlı
Etütlerin Planlanması” ve “Rapor Düzenleme Formatı” konularında sunumlar yapıldı. Kurs
sonunda katılımcılara ve eğitimcilere sertifika verildi.

9-10 Mayıs 2008 tarihlerinde TMMOB Adana İl Koordinasyon Kurulu tarafından Adana Kent
Sorunları Sempozyumu yapıldı. Jeoloji Mühendisleri Odası olarak düzenleme kurulunda yer
aldığımız sempozyumun 9 oturumunda, ulaşımdan çevre sorunlarına, sosyal sorunlardan
içme sularına, imar planlarından coğrafi bilgi sistemlerine kadar çok değişik konularda bildiri
sunuldu. Düzenleme kurulunda görev alan Yönetim Kurulu Üyemiz Müzeyyen ŞEVKİN
“Çatalan Su Havzası Koruma Alanları Oluşturulması ve Karşılaşılan Sorunlar”, Şube
Başkanımız Sedat TÜRKMEN ise “İmar Planları ve Jeolojik Sorunlar” konularında sunum
yaptılar. İki gün süren sempozyumun sonuç bildirgesinde deprem ve imar planlarında
yapılması gereken jeolojik çalışmaların önemi vurgulandı.

Çukurova Üniversitesi Jeoloji Bölümü öğrencileri, öğretim görevlileri ve Şube Yönetim Kurulu
üyelerimizin katılımıyla 13.05.2008 tarihinde, Pınar Madenciliğe ait krom tesis ve ocaklarına
bir teknik gezi düzenlendi. Odamıza büyük emekleri geçen değerli meslektaşımız Ali Kemal
AKIN'ın organize ettiği gezide Pınar Madenciliğe ait krom zenginleştirme tesisleri ve krom
ocakları gezilerek tesis hakkında bilgi alındı.(JeoGenç etkinlikleri kapsamında)
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Mersin İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için 17.05.2008
tarihinde, Şube Başkanı Sedat TÜRKMEN, II. Başkan Mehmet TATAR, Yazman Üye
Müzeyyen ŞEVKİN ile Yönetim Kurulu Üyesi Meltem Akdoğan DUYUL'un da katıldığı eğilim
yoklaması yapıldı. Eğilim yoklamasında mevcut görev yapan temsilci ve yardımcılarının
devam etmesi doğrultusunda bir irade oluştu.

Meslekte 25-30 ve 40 yılını dolduran üyelerimize, 23.05.2008 tarihinde şube binamızda
yapılan bir kokteyl ile ödülleri verildi. Çok sayıda üyemizin katıldığı ve Şubemizin 12. yıl
kuruluş yıldönümüne rastlayan bu günde 11 meslektaşımıza da Emek Ödülleri verildi.

Hatay İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için 26.04.2008
tarihinde, Şube Başkanı Sedat TÜRKMEN, II. Başkan Mehmet TATAR, Yazman Üye
Müzeyyen ŞEVKİN, Sayman Mustafa YILDIRIM ile Yönetim Kurulu Üyesi Meltem Akdoğan
DUYUL'un da katıldığı eğilim yoklaması yapıldı. Temsilcilik için farklı adaylar çıkarak,
oylama sonucunda eğilim belirlendi. 31 üyenin katılımı ile gerçekleşen toplantıda,
temsilciliğin gelecekteki faaliyetleri konusunda çok olumlu görüşler dile getirildi ve
kurumsallaşma konusunda önemli bir adım atıldı.

Osmaniye İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için
24.04.2008 tarihinde, Şube Yönetim Kurulumuzun da katıldığı eğilim yoklaması yapıldı.
Yapılan eğilim yoklamasında Asuman DAVARCI'nın İl temsilciliğini, Murat DOĞAN ve Hakan
ÇETİNEL'in de Temsilci Yardımcılığını yürütmesi konusunda görüş birliğine varıldı.

Şube Yönetim Kurulumuz Adana Valisi Sayın İlhan ATIŞ'ı makamında ziyaret etti. Ziyarette
Adana ile ilgili Odamızın genel görüşleri ifade edildi ve özellikle yeni yerleşime açılacak olan
alanların jeolojik kriterlere göre belirlenmesi, katı atık (çöp) alanlarının düzenli hale
getirilmesi ve suların korunması konusunda gerekli girişimlerde bulunulması talep edildi.
Vali İlhan ATIŞ, valilik olarak özellikle köylerin çöp sorunu ile ilgili bir çalışma başlattıklarını,
diğer konularda da Odamızla paralel görüşte olduklarını ve Odamızın eğitim konularında
destek olacaklarını ifade etti.

15.09.2008 tarihinde Şube binamızda bürolarla genel bir toplantı yapıldı. Toplantıya Adana
ve Hatay illerindeki serbest büro temsilcileri katıldı. Toplantıda büroların karşılaştığı
sorunlar; rapor denetlemesi esnasında karşılaşılan sorunların yanında Hatay İl
Temsilciliğimizin karşılaştığı sorunlar da görüşüldü.
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Antalya şube

Şubemize bağlı olan Isparta ve Burdur İl Temsilciliklerimiz yeni mekanlarında hizmet
vermeye başladı.

1 Mayıs kutlamaları kapsamında 18 Meslek Odasının oluşturduğu Meslek Odaları Eşgüdüm
Kurulu'nca alınan karar gereği ortak bir pankart altında toplu olarak yüründü.

Bölgede istihdam sorunlarına çözüm getirilmenin amaçlandığı “1.Akdeniz Üniversitesi ve İş
Dünyası Sinerji Zirvesi” 31 Mart-4 Nisan 2008 tarihlerinde üniversite kampusunda yapıldı.
Etkinlikte Odamız adına bir stand açıldı. Bu etkinliğe koyduğumuz katkıdan dolayı Rektörlük
tarafından Şubemize bir “Teşekkür Belgesi” verildi.

ATSO (Antalya Ticaret ve Sanayi Odası)'nun 19. Grup Meslek komitesinin Mayıs ayı
toplantısına, Şube Başkanı Kutlu TANER katıldı. Toplantıda, Yapı Denetim Yasasındaki
değişiklikler ve Toplu Konut İdaresinin yapmış olduğu projelerin sektörde yarattığı olumsuz
etkiler görüşüldü.

“II. Akdeniz Üniversitesi Gençlik Şenliği” 6 Mayıs 2008 tarihinde düzenlendi. Mühendislik
Fakültesi Dekanlığı'nın isteği doğrultusunda Odamızı temsil edecek şekilde dizayn edilen bir
kamyonet kiralanarak şenlik kortejinde yer almak üzere Jeoloji Mühendisliği Bölümü
öğrencilerinin hizmetine verildi.

Şube Başkanı Kutlu TANER'in Anadolu Ajansı'na verdiği röportaj 21 Mayıs 2008 tarihli
Hürriyet ve Milliyet gazetelerinin Akdeniz eklerinde manşet haber olarak yayınlandı.
Röportajda imar planlarının rant beklentilerine göre biçimlendiği ve kıyı ovalarının, orman
alanlarının, tarım alanlarının, akarsu yataklarının yerleşimlere açılmasının ve bölgemizde her
türlü zeminde yapılan yapılaşma çılgınlığının durdurulması istendi.

22 Mayıs 2008 Milliyet Akdeniz ekinde de doğal afetlere eklenen kuraklık olgusu irdelendi.
Örtülü tarımın ve içme suyu ihtiyaçlarının neredeyse tamamının karşılandığı yeraltı suyu
kaynaklarının tehlike sinyalleri vermekte olduğu belirtilerek alınması gereken önlemler
önerildi.

Aynı tarihte Şube Başkanı Kutlu TANER; deprem, küresel ısınma senaryoları, akarsularımızın
özelleştirilmesi hazırlıkları, kuraklık olgusundan etkilenen yeraltı ve yerüstü sularımız ve
Antalya'nın jeotermal enerji potansiyeli hakkında yerel televizyonlardan Kanal VİP'e röportaj
verdi. Röportaj Kanal VİP'te aynı günün akşamı ana haber bülteninde yayınlandı.

Antalya Eşgüdüm Kurulu tarafından oluşturulan bir komisyon, Döşemealtı Kırkgöz üzerinde
yapımı süren doğal gaz çevrim santralı ile ilgili olarak yerinde inceleme yaptı. İnceleme


